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DAMES EN HEREN,

1. Procedure

Het verzoekschrift van de heer Peter Cochuyt van 
3 mei 2005 over een voordelig internetabonnement 
werd ontvankelijk verklaard op 11 mei 2005 en voor 
verdere behandeling doorverwezen naar de commis-
sie voor Welzijn, Volksgezondheid en Gezin. 

De Commissie voor Welzijn, Volksgezondheid en 
Gezin besliste op 21 juni  2005 om over het verzoek-
schrift het standpunt te vragen van mevrouw Inge 
Vervotte, Vlaams minister van Welzijn, Volksgezond-
heid en Gezin (zie bijlage).

De commissie besprak het verzoekschrift op 4 okto-
ber 2005. 

2. Inhoud van het verzoekschrift

De verzoeker is de eerste ondertekenaar van een ver-
zoekschrift dat mede werd ondertekend door de heer 
Frank Lachat en mevrouw Karmen Dewachter.

In het verzoekschrift wordt gepleit voor een voorde-
lig internetabonnement voor andersvaliden: voor een 
democratisch tarief, en zo mogelijk gratis, zouden 
alle ingeschrevenen bij het Vlaams Fonds toegang 
moeten kunnen krijgen tot het internet. Volgens de 
verzoekers zouden andersvaliden zo worden aange-
spoord om gebruik te maken van dit medium.

3. Bespreking  

De voorzitter merkt op dat de minister zich in haar 
antwoord voorstander verklaart van het invoeren van 
een sociaal tarief  voor een internetabonnement voor 
bepaalde categorieën van de bevolking. De minister 
wijst er voorts op dat de nieuwe telecomwet – waar-
van de uitvoeringsbesluiten om technische redenen 
voorlopig nog wel uitblijven – alle actoren verplicht 
om vanaf 1 juli 2005 een sociaal tarief  aan te bieden 
voor vaste en mobiele telefonie.

Zijzelf  heeft iets meer dan een jaar geleden in het 
federale parlement een voorstel ingediend om het 
sociaal tarief uit te breiden naar het breedband inter-
net. Het parlement heeft de federale regering formeel 
aanbevolen om op Europees vlak voor die uitbreiding 

van het sociaal tarief  te pleiten. De minister neemt 
zich voor dit dossier in de komende weken van nabij 
te volgen.

4. Conclusie

De commissie beslist unaniem het standpunt van de 
minister (zie bijlage) te beschouwen als conclusie bij 
het verzoekschrift.

De verslaggevers, De voorzitter, 

Vera JANS  Luc MARTENS

Gerda VAN STEENBERGE

____________________
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BIJLAGE

Antwoord van mevrouw Inge Vervotte, 
Vlaams minister van Welzijn, Volksgezondheid  en Gezin,

op het verzoekschrift
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VLAAMSE REGERING

DE VLAAMSE MINISTER VAN WELZIJN, VOLKSGEZONDHEID EN GEZIN

Verzoekschrift van april 2005 van de heer Peter Cochuyt  en de heer Frank Lachat over een voordelig internet-
abonnement voor personen met een handicap

(Verzoekschrift in overeenstemming met het bijzonder decreet van 4 juli 2001 houdende regeling van het recht 
om verzoekschriften bij het Vlaamse Parlement in te dienen)

ANTWOORD

Met de steun van de ms-liga, bepleiten de verzoekers het invoeren van een verlaagd – of  gratis – internetabon-
nement voor bij het Vlaams Fonds ingeschreven personen met een handicap. 

Ik ben voorstander van het invoeren van een sociaal tarief  voor een internetabonnement voor bepaalde cate-
gorieën van de bevolking. Er zijn personen met een handicap voor wie het internet de enige verbinding met de 
buitenwereld verzekert. 

De nieuwe wet op de elektronische communicatie, de zogenaamde ‘telecomwet’, verplicht alle actoren om, 
vanaf 1 juli 2005, een sociaal tarief  voor vaste en mobiele telefonie aan te bieden.

De uitvoeringsbesluiten op deze nieuwe wet blijven voorlopig uit. Dit houdt verband met technische proble-
men. Een centrale databank, noodzakelijk om te verzekeren dat niemand twee keer een sociale korting geniet, 
is nog niet beschikbaar. 

Iets méér dan een jaar geleden heb ik zelf  een voorstel ingediend bij het federale parlement om het sociaal 
tarief uit te breiden naar het breedband internet. In het parlement is in een formele aanbeveling aan de federale 
regering overeengekomen dat deze op Europees vlak zou pleiten voor deze uitbreiding van het sociaal tarief. 
Tot op heden is de Europese hindernis om deze uitbreiding mogelijk te maken, nog niet van de baan. 

Ik zal dit dossier in de komende weken van nabij opvolgen.


